
REFERAT FRA ELEVRÅD 28.04.2025 

 

Tilstede: Helene, John, Terese, Nikolay, Nils, Enya, Emilija og Ludvig. 

 

Saksliste:  

- Basketballkurv plassering 

- BUK- møte og søknad 

- Status søknader 

- MVU- møte 

- Rusken 

- Saker fra klassene 

 

 

Basketballkurv 

Vi har som sagt fått innvilget søknaden fra Eidekameratene.  

De lurer midlertidig på hva slags type basketballkurv elevene ønsker seg. Det finnes tre 

alternativ. Enten; fastmontert på vegg, fastmontert på påle, eller en mobil basketballkurv man 

kan flytte på. Etter en vurdering og argumenter frem og tilbake stemte vi på alternativene:  

- Fastmontert på vegg: 0 stemmer 

- Fastmontert på påle: 2 stemmer 

- Mobilt basketballstaiv: 6 stemmer 

 

Elevene ønsker derfor at det kjøpes inn et mobilt basketballstativ med mulighet for å låses 

inn/fast. De lurte også på om man kunne ønske seg to stk så de kunne spille kamp 

hverandre. Eivind hører med Eidekameratene.  

 

BUK-møte 7. mai 

Neste BUK møte er 7. mai. 

Enya, Terese og Helene stiller fra vårt elevråd. De tar med pader så de kan lese referat og 

saker vi har snakket om i vårt elevråd. Sterkt ønske om å snakke om 17. mai tog.  

 

BUK har 50 000 kr i disposisjon til skolene. Alle elevråd kan søke om å få noen av disse 

midlene.  Etter en runde i elevrådet har vi landet på å søke om 

- Leker: Kanonballer, frisbee + kurv, sandkasseleker 

- Lyddempere i klasserom 

- Lyd/lys i gymsalen  

Eivind forfatter og sender en søknad til ansvarlig for BUK i Grimstad kommune.  

 



Status utsendte søknader: 

- FAU: Innvilget. Her kjøper Anne Lene (IKT ansvarlig) inn headset for 3000 kr.  

- Eidekameratene: Innvilget. De er i gang med innkjøp og venter på avklaring fra oss. 

- Saniteten: Ikke hørt fra saniteten. Eivind etterlyser. 

 

MVU- møte: 6. mai 

Tirsdag 6. mai blir det MVU-møte (tidligere SU) på Eide skole etterfulgt av FAU møte. 

Helene, Terese og Enya reiser inn. Her møter også politiker Dan Børge Klungerbo fra SV, to 

fra FAU og tre fra skolen. Her går vi igjen de siste referatene fra elevrådet og om status på 

skolen og neste skoleår.  

 

Rusken 

FAU planlegger en mulig «Rusken dag» (dugnad) før 17. mai. Hva tenker elevrådet bør 

ryddes/ordnes utendørs før 17. mai?  

- Mer sand i sandkasse og under runsene. 

- Rydde søppel 

- Feie svalgang 

 

Saker fra klassene: 

- 4. klasse: Ikke hatt klassens time 

- 5. klasse: hårføner i jentegarderoben, sykkeldag med klassene mer enn bare i 

Kystkultur-uka.  

- 6. klasse: Ikke hatt klassens time men har snakket om at dusj/garderobe av og til bør 

vaskes bedre.  

- 7. klasse: Ikke hatt klassens time 

 

 

Referent: Eivind  


